
 
 

 
 

ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV (osnutek) 
 

Druga seja Sveta staršev Srednje tehniške šole Šolskega centra Kranj (v 
nadaljevanju STŠ ŠC) v šolskem letu 2023/24 je bila v četrtek, 1. 2. 2024, ob 
18.00 v veliki predavalnici (289). Sklepčnost je bila zagotovljena.  

 
Dnevni red:  

1. Izvolitev predsednika Sveta staršev in predstavnika staršev v Svetu 
zavoda 

2. Potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev STŠ v šolskem letu 2023/24 

3. Realizirane dejavnosti v 1. ocenjevalnem obdobju 
4. Predlogi, pobude, vprašanja 

 
 
K 1. TOČKI 

Drugo sejo Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 je sklical ravnatelj STŠ ŠC 
Aljaž Rogelj, ki je povedal, da je za nemoteno delo v nadaljevanju potrebno 

izvoliti novega predsednika oziroma predsednico Sveta staršev in predstavnika 
oz. predstavnico staršev v Svetu zavoda.  
 

Ravnatelj je predlagal, da funkcijo prevzame dosedanja podpredsednica Maja 
Kocjančič, ki je soglašala, da prevzame predsedovanje Svetu staršev in 

predstavništvo v Svetu zavoda. Za njenega namestnika je bil predlagan Gregor 
Omersa, predstavnik razreda 2. Me.  
 

Sklep št. 1:  
Za novo predsednico Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 se imenuje Majo 

Kocjančič, za podpredsednika pa Gregorja Omerso. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
 

K 2. TOČKI 
Svet staršev je obravnaval zapisnik 1. seje sveta staršev STŠ v šolskem letu 
2023/24.  

 
Sklep št. 2:  

Zapisnik 1. seje sveta staršev STŠ v šolskem letu 2023/24 se potrdi.  
 

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

K 3. TOČKI 
Ravnatelj je predstavil kratek povzetek šolskih dejavnosti v 1. ocenjevalnem 

obdobju. Izpostavil je številne strokovne ekskurzije (podjetje Yaskava, RTC 
Krvavec, Kozjansko, Celje), športne dneve, kulturne dogodke (proslave ob 



 
 

državnih praznikih, obiski kulturnih prireditev) in različna tekmovanja, na katerih 
so dijaki STŠ dosegali zelo dobre rezultate.  

 
Izredno uspešen je bil tudi v letošnjem šolskem letu Karierni dan z zaposlitveno 

kavarno, ki je postal zelo priljubljen med dijaki in podjetji. Ravnatelj je povedal, 
da je zanimanje podjetij za sodelovanje na tem dogodku vsako leto večje. Letos 
so se prvi dan dijaki lahko srečali z delodajalci, drugi dan pa s fakultetami in tako 

dobili informacije o možnostih za kadrovske štipendije, študentsko delo, 
zaposlitvi po šolanju ali študiju.  

 
Decembra je bil tudi izpitni rok za opravljanje poklicne mature. Ob tem je 
ravnatelj opozoril, da ga v prihodnje v tem obdobju ne bo več in da je nujno 

spodbujati dijake, da maturo opravijo čim prej, saj podatki kažejo, da z 
odlašanjem odstotek uspešnosti pada.  

 
Organiziranih je bilo tudi več preventivnih delavnic in tečaj CPP, v okviru vsebin 
aktivnega državljanstva so si dijaki ogledali Državni zbor RS in Hišo EU, dijakom 

zadnjih letnikov pa je bil predstavljen tudi maturantski ples. Glede na to, da je 
epidemija odvzela občutek pomena tega dogodka, ki naj bo za dijake lep in 

pomenljiv, je ravnatelj starše pozval, naj otroke spodbujajo k udeležbi.  
 

Glede učnega uspeha v 1. ocenjevalnem obdobju je ravnatelj povedal, da je ta 

nekoliko pod povprečjem iz prejšnjih let, a stanje ni alarmantno. Spomnil je, da 
je v tem obdobju še čas, da se negativne ocene popravijo, tudi s pomočjo šolske 

svetovalne službe, ki je dijakom na voljo. 
 
Ravnatelj je napovedal tudi proslavo ob kulturnem prazniku, ki bo 7. februarja, 

9. februar pa bo pouka prost dan, in informativna dneva, ki bosta potekala v 
živo. V šoli pričakujejo, da bodo tudi v prihodnjem šolskem letu 1. letniki polni. V 

povezavi s tem je omenil tudi promocijo šole. Ta poteka na več načinov. Letos so 
se udeležili sejma Informativa, ekipa šole obiskuje osnovne šole po regiji, šola pa 
se oglašuje tudi na jumbo plakatih, v medijih in tudi na avtobusih.  

 
Ravnatelj je starše povabil, naj spremljajo družbena omrežja in novice na spletni 

strani šole, kjer so objavljene informacije o dogodkih na šoli.  
 
 

K 4. TOČKI 
Člani sveta staršev so izrazili skrb glede odsotnosti profesorja in popravljanja 

ocen, pri čemer je ravnatelj izrazil prepričanje, da bodo dijaki imeli dovolj 
priložnosti za popravljanje ocen. 

 
Izpostavili so še vprašanje motivacije in fokusa dijakov. Strinjali so se, da je to 
pri sedanjih generacijah velik problem, zato je potrebna dodatna spodbuda. 

Veliko pa koristi tudi stik s stroko.  
 

Govorili pa so tudi o uporabi računalniških aplikacij v učnem procesu.    
 



 
 

 
Seja je bila končana ob 19.00. 

 
 

zapisala predstavnica 3. Mb razreda    predsednica Sveta staršev 
Eva Mihelič                 Maja Kocjančič 

          


